
RADA MIEJSKA 

W WOJNICZU 

Rada Miejska w Wojniczu 

Radni 

Protokół Nr iV/202.ii 

IV Sesja w dniu 26 lipca 2024 

Obrady rozpoczęto 26 lipca 2024 o godz. 07:30, a zakończono o godz. 09:03 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków 

Obecni: 

1. Bożena Budyn 
2. Wojciech Derlaga 
3. Joanna Kapusta 
4. Aneta Kawa 
5. Łukasz Kossacki-Lytwyn 
6. Henryk Kuboń 

7. Marek Kuboń 

8. Sylwester Latawski 
9. Józef Osmędo 

10. Tadeusz Pawlina 
11. Karol Pitek 
12. Janina Sosin 
13. Jan Szczerba 
14. Robert Wróbel 
15. Renata Wycykał 

ł. Otwarcie sesji. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ p. Aneta Kawa otworzyła IV sesję Rady Miejskiej w Wojniczu. 
Poinformowała, że obrady są transmitowane oraz utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Poinformowała również, że pozostanie na Sali obrad jest domniemaną zgodą 

na prezentowanie swojego wizerunku i rejestracji głosu. Przywitała wszystkich zebranych, 
Radnego Rady Powiatu P. Przemysława Skrucha, Radnych, P. Burmistrza, p. Wiceburmistrz, 
p. Sekretarz, p. Mecenas, Dyrektorów i Kierowników Urzędu Miejskiego, Sołtysów oraz 
oglądających transmisję internetową. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zarządziła sprawdzenie quorum. Po dokonaniu 
sprawdzenia quorum Przewodnicząca sprawdziła prawomocność obrad. W sesji udział wzięło 14 
Radnych. 



Ponadto w sesji uczestniczyli: 

P. Tadeusz Bąk - Burmistrz Wojnicza 
P. Joanna Zając Z-ca Burmistrza Wojnicza 
P. Agnieszka Dąbroś — Sekretarz Gminy 
P. Beata Kijak — Adwokat 
P. Paweł Gołąb — Kierownik Referatu PIN 
P. Wioletta Śmistek — Kierownik Referatu FZP 
P. Barbara Ząbkowska — Kierownik Referatu GPN 
P. Ryszard Pagacz — Wicemarszałek Województwa Małopolskiego 

P. Przemysław Skruch — Radny Rady Powiatu Tarnowskiego 

oraz 13 sołtysów Gminy Wojnicz i Przewodniczący Zarządu Miasta. 
Nieobecny był sołtys p. Roman Chamioło. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ - przedstawiła informację w nawiązaniu do nieprzyjemnej 
sytuacji, która miała miejsce na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej w Wojniczu 
w dniu 23 lipca 2024 r. w Urzędzie Miejskim w Wojniczu dotyczącej niestosownego, a wręcz 
obraźliwego komentarza ze strony jednego z radnych Rady Miejskiej w Wojniczu do wypowiedzi 
Pana Burmistrza Wojnicza, poinformowała, że spotkania Rady Miejskiej nie mogą być 
propagandą zachowań nagannych, ponieważ kultura zachowania i kultura słowa są dwoma 
ważnymi aspektami działalności rady. Nie mogą obniżać standardów ich zwykłych relacji, 
a przede wszystkim ośmieszać stanowiska Burmistrza Wojnicza. Ze względu na zaistniałą sytuację 
czuła się w obowiązku zwrócić uwagę, że w przypadku kolejnych takich niestosowanych 
zachowań uchybiających powadze rady, będzie zmuszona odebrać głos przemawiającemu. 
Zwróciła się do Pana Burmistrza w imieniu wszystkich Radnych i serdecznie przeprosiła, 
za zaistniałą sytuację, która miała miejsce oraz podkreśliła, że liczy aby, się więcej nie powtórzyła. 
Podkreśliła również, że wraz z Radnymi ubolewa nad zaistniałym incydentem, i w uznaniu 
wszystkich działań, jakie wykonuję Pan Burmistrz na rzecz gminy pragnie podkreślić, że takie 
zachowanie nie będzie tolerowane. W związku z powyższym poinformowała, że bardzo prosi 
ważyć słowa, mówiąc to do wszystkich oraz indywidualnie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ - odczytała proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 



6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIV/576/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków 

pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr LV/588/2024 Rady 

Miejskiej w Wojniczu z dnia 27 lutego 2024 r. oraz Uchwałą nr I1/20/2024 Rady Miejskiej 

w Wojniczu z dnia 3 czerwca 2024 r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia udziałów do Rejonowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku Sp. z o.o. z siedzibą w Brzesku przy 

ul. Solskiego 13, 32 — 800 Brzesko. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej 

dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych położonych na terenie Gminy 

Wojnicz. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi łączącej ulicę Jagiellońską z ulicą Krzywą 

w Wojniczu do kategorii dróg gminnych publicznych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi serwisowej w łukanowicach do kategorii 

dróg gminnych publicznych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w statutach jednostek pomocniczych Gminy 

Wojnicz. 

14. Zapytania i interpelacje. 

15. Wolne wnioski. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego porządku obrad? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu, 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem porządku obrad. 

Głosowano w sprawie 
Przyjęcie porządku obrad. 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: ł 
Wyniki imienne 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 
Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 
Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (ł) 
Józef Osmęda 



4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ - poinformowała, że Protokół z sesji nr I 11/2024 z 24 czerwca 
2024 r. - był wyłożony do wglądu w Urzędzie Miejskim oraz dostępny na tabletach. 

Zapytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść uwagi do tego protokołu? 

Nikt z Radnych nie wniósł uwag do protokołu. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem tego protokołu. 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 

Kuboń, Marek Kuban, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 

Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (1) 

Józef Osmęda 

5. Informacja o działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 

P. BURMISTRZ - przedstawi informację o swojej działalności i działalności urzędy od ostatniej sesji 

tj. od 24 czerwca 2024 r. 

(Informacja w załączeniu do protokołu.) 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Wojnicz w załączniku nr 1 polegają na dostosowaniu planu dochodów, przychodów i wydatków 

bieżącego roku do zmian wprowadzonych w budżecie. W 2025 r. zwiększono planowane dochody 

i wydatki bieżące na realizację przedsięwzięcia pn. „Erasmus + Edukacja szkolna projekt nr 11" 

ponadto, jeśl i chodzi o załącznik nr 1 dostosowano pozycję WPF od 91 do 9411 oraz pozycje 

dostosowujące się automatycznie w wyniku wprowadzonych zmian i pozycje wynikające ze zmian 

wprowadzonych w załączniku nr 2 do wieloletniej prognozy finansowej. Wymieniła następnie 

przedsięwzięcia, które zostały dodane w załączniku nr 2 procedowanej uchwały: „Erasmus+ 

Edukacja szkolna projekt nr II" oraz wykonanie dokumentacji projektowej odwodnienia działki 

ew. nr 683 w m. Wielka Wieś. Dokonano zmian przedsięwzięć: Erasmus+ Edukacja szkolna, 

budowa budynku Domu Kultury w Łoponiu, modernizacja budynku i stadionu Olimpii w Wojniczu, 



konserwacja elewacji wieży Kościoła p.w. św. Wawrzyńca Męczennika w Wojniczu, konserwacja 

elewacji zachodniej i północnej oraz wymiana stolarki okiennej w Kościele p.w. Św. Wawrzyńca 

Męczennika w Wojniczu (z wyłączeniem wieży kościelnej). Zmiany wprowadzone w wykazie 

wieloletnich przedsięwzięć nie spowodowały zmiany horyzontu czasowego załącznika nr 2 

do wieloletniej prognozy finansowej. W całym okresie prognozy Gmina Wojnicz spełnia relacje, 

o której mowa w art. 243 ust. 1 Ustawy o finansach publicznych. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr IV/37/2024 w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wojnicz. 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 
Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 
Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (1) 
Józef Osmęda 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że zmiany w budżecie Gminy Wojnicz polegają na zwiększeniu 

planu dochodów budżetu o kwotę 328 649,66 zł, zwiększeniu planu przychodów budżetu o kwotę 

909,16 zł oraz zwiększeniu planu wydatków budżetu o kwotę 329 558,82 zł. Zmiany w zakresie 

przychodów to zwiększono przychody z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku 

bieżącym budżetu, o których mowa w art. 217 ust. 2 pkt. 8 ustawy o finansach publicznych 

i są to niewykorzystane w 2023 r. środki na realizację projektu „Erasmus+ Edukacja Szkolna". 

Zmiany w zakresie dochodów to została wprowadzona dotacja z budżetu państwa na remont 

Cmentarza Wojennego z I wojny światowej nr 285 w Wojniczu, wprowadzono dochody ze zwrotu 

części oświatowej subwencji ogólnej za 2012 r., zwiększono dochody z odsetek od środków 

zgromadzonych na rachunkach bankowych, zwiększono dochody z najmu i dzierżawy oraz 

wprowadzono dotację ze środków UE na realizację projektu pn. „Erasmus+ Edukacja Szkolna 

Projekt 2". Przedstawiła, jak wyglądają zmiany w zakresie wydatków: zwiększono wydatki bieżące 



o kwotę 262 848,82 zł oraz zwiększono wydatki majątkowe o kwotę 66 710,00 zł. Poinformowała, 

że szczegółowe uzasadnienie zmian w zakresie wydatków majątkowych to zwiększono wydatki 

na budowę garażu przy budynku OSP w Dębinie łętowskiej na dz. ew. nr 327 o kwotę 30 000,00 zł, 

wprowadzono wydatki na wykonanie zabudowy sieci hydrantowej certyfikowanej w budynku 

Szkoły Podstawowej w Biadolinach Radłowskich o kwotę 40 000,00 zł, wprowadzono wydatki 

Publicznego Przedszkola w Wojniczu na modernizację placu zabaw na kwotę 90 000,00 zł, 

zwiększono wydatki na wykonanie sieci oświetlenia ulicznego o kwotę 125 000,00 zł, 

wprowadzono, na wniosek Sołectwa Zakrzów, wydatki na wykonanie oświetlenia Osiedla Zakrzów, 

wyodrębnione w ramach funduszu sołeckiego na kwotę 35 702,93 zł przy równoczesnym 

zmniejszeniu, na wniosek Sołectwa Zakrzów, wydatki na wykonanie projektu modernizacji 

budynku Domu Ludowego w Zakrzowie wyodrębnione w ramach funduszu sołeckiego na kwotę 

35 702,93 zł, zmniejszono wydatki na wykonanie projektu budowy budynku Domu Kultury 

w Łapaniu o kwotę 23 290,00 zł, zmniejszono wydatki na modernizację boiska sportowego 

w Wielkiej Wsi o kwotę 100 000,00, zmniejszono wydatki na modernizację budynku hali sportowej 

przy Szkole Podstawowej w Wielkiej Wsi o kwotę 100 000,00 zł, zwiększono wydatki 

na modernizację budynku i stadionu Olimpii w Wojniczu o kwotę 5 000,00 zł. W ślad 

za dokonanymi zmianami zmianie uległ załącznik nr 3 przychody i rozchody budżetu Gminy 

Wojnicz na 2024 r., załącznik nr 6 wydatki do dyspozycji jednostek pomocniczych Gminy Wojnicz 

wyodrębnione w ramach funduszu sołeckiego w 2024 r., załącznik nr 11 zestawienie planowanych 

kwot dotacji udzielonych z budżetu Gminy Wojnicz w 2024 r. oraz załącznik nr 13 plan dochodów 

i wydatków na zadania realizowane na podstawie porozumień lub umów z innymi jednostkami 

samorządu terytorialnego oraz na podstawie porozumień lub umów z organami administracji 

rządowej w 2024 r. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr IV/38/2024 w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 r. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wojnicz na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 
ZA (14) 



Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 

Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 

Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (1) 
Józef Osmęda 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIV/576/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu 

z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków 

pieniężnych dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr LV/588/2024 Rady 

Miejskiej w Wojniczu z dnia 27 lutego 2024 r. oraz Uchwałą nr I1/20/2024 Rady Miejskiej 

w Wojniczu z dnia 3 czerwca 2024 r. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że uchwała dotyczy zwiększenia dotacji dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Olszynach o kwotę 3 500,00 zł na zakup wyposażenia do samochodu strażackiego. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr IV/39/2024 w sprawie 

zmiany Uchwały nr LIV/576/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie 

przekazania w formie dotacji dodatkowych środków pieniężnych dla Ochotniczych Straży 

Pożarnych zmienionej Uchwałą nr LV/588/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 27 lutego 2024 r. 

oraz Uchwałą nr I1/20/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 3 czerwca 2024 r. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LIV/576/2023 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 
28 grudnia 2023 r. w sprawie przekazania w formie dotacji dodatkowych środków pieniężnych 

dla Ochotniczych Straży Pożarnych zmienionej Uchwałą nr LV/588/2024 Rady Miejskiej w 
Wojniczu z dnia 27 lutego 2024 r. oraz Uchwałą nr 11/20/2024 Rady Miejskiej w Wojniczu z dnia 
3 czerwca 2024 r. 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 
Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 
Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (1) 
Józef Osmęda 



9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia udziałów do Rejonowego 
Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku Sp. z o.o. z siedzibą w Brzesku przy ul. 
Solskiego 13, 32 - 800 Brzesko. 

Z-ca BURMISTRZA — poinformowała, że uchwałą dotyczy wyrażenia zgody na wniesienie aportem 

do spółki Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku sieci kanalizacji 

sanitarnej w Łukanowicach i objęcie 13 594 nowych udziałów w tej spółce po 500 zł każdy. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr IV/40/2024 w sprawie 

określenia zasad wnoszenia udziałów do Rejonowego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

w Brzesku Sp. z o.o. z siedzibą w Brzesku przy ul. Solskiego 13, 32 - 800 Brzesko. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia udziałów do Rejonowego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Brzesku Sp. z 0,0, z siedzibą w Brzesku przy 

ul. Solskiego 13, 32 - 800 Brzesko. 

Wyniki ełosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 

Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 

Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (1) 

Józef Osmęda 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej dotyczących 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych położonych na terenie Gminy Wojnicz. 

P. W. ŚMISTEK - poinformowała, że Uchwała upoważnia Burmistrza Wojnicza do zawarcia 
Porozumienia w sprawie powierzenia zadań z zakresu administracji rządowej, dotyczących 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych, znajdujących się na terenie Gminy Wojnicz oraz 

ewentualnych późniejszych aneksów do Porozumienia, precyzujących zakres prac. W bieżącym 

roku zaplanowano realizację zadania pn. „Remont konserwatorski cmentarza z I wojny światowej 

nr 285 w Wojniczu", które obejmie remont konserwatorski 13 małych nagrobków, a także 

konserwację krzyża wraz z postumentem. Wojewoda Małopolski przekaże na ten cel kwotę 

20 tys. zł. Planowana, całkowita wartość zadania wynosi 25 tys. zł 



PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

P. RADNY Ł.KOSSACKI — LYTWYN — podziękował Burmistrzowi i Pani Burmistrz za wrażliwość 

na kwestie związane z cmentarzami, ponieważ nie jest to zadanie własne gminy, w związku z tym 

warto, żeby osoby, które oglądają transmisję miały świadomość, że jest to coś 

ponadstandardowo robione. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca rady miejskiej — odczytała sentencję projektu nr IV/41/2024 w sprawie przyjęcia 

zadań z zakresu administracji rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych 

położonych na terenie Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zadań z zakresu administracji rządowej dotyczących 

utrzymania grobów i cmentarzy wojennych położonych na terenie Gminy Wojnicz. 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: ł 
Wyniki imienne 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 
Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 
Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (1) 
Józef Osmęda 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi łączącej ulicę Jagiellońską z ulicą Krzywą 

w Wojniczu do kategorii dróg gminnych publicznych. 

P. B. Ząbkowska — poinformowała, że uchwała dotyczy nadania kategorii drogi publicznej drodze 

łączącej ul. Jagiellońską z ul. Krzywą w Wojniczu zlokalizowanych na działkach szczegółowi 

wskazanych w przedmiotowej uchwale. Poinformowała również, że droga ta stanowiła drogę 

wewnętrzną, a jej stan prawny został uregulowany w tym roku. Zaliczenie tej drogi do kategorii 

gminnych otworzy możliwości inwestycyjne związane z poszerzeniem tej drogi dla Gminy. Uchwała 

ta również może stać się pomocna dla Gminy przy postępowaniu sądowym, który toczy się 

w Sądzie Rejonowym w Tarnowie na wniosek właściciela dz. Sąsiedniej o częściowe zasiedzenie tej 

działki. 



PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr IV/42/2024 w sprawie 

zaliczenia drogi łączącej ulicę Jagiellońską z ulicą Krzywą w Wojniczu do kategorii dróg gminnych 

publicznych. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi łączącej ulicę Jagiel lońską z ulicą Krzywą w Wojniczu 

do kategorii dróg gminnych publicznych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 

Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 

Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (1) 

Józef Osmęda 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi serwisowej w Łukanowicach do kategorii dróg 

gminnych publicznych. 

P. P. Gołąb — poinformował, że realizowany jest projekt drogi na Łukanowicach na „Błoniach" 

zgodnie z wymaganiami ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r. o szczególnych zasadach 

przygotowaniach i realizacji inwestycji drogowych tzw. ZRID, aby uzyskać pozwolenie w Starostwie 

Powiatowym w Tarnowie projektowana droga musi być powiązana z drogą publiczną, dlatego 

projekt uchwały dotyczy nadania drodze serwisowej biegnącej równolegle do drogi krajowej 

statusu drogi publicznej. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr IV/43/2024 w sprawie 

zaliczenia drogi serwisowej w Łukanowicach do kategorii dróg gminnych publicznych. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 



Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi serwisowej w łukanowicach do kategorii dróg 
gminnych publicznych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 
ZA (14) 
Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 
Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 

Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (1) 
Józef Osmęda 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w statutach jednostek pomocniczych Gminy Wojnicz. 

P. SEKRETARZ — poinformowała, że po przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami Rada Miejska 

w Wojniczu dokonuje zmiany w obowiązujących statutach jednostek pomocniczych — sołectw 

w Gminie Wojnicz i Miasta Wojnicz w sposób, że ulega zmianie brzmienie w każdym statucie §4 

ust. 3 o okresie trwania kadencji organów jednostek pomocniczych — kadencja będzie trwała 5 lat, 

gdzie obecnie jest 4 lata. Począwszy od tych wyborów kadencja będzie trwała 5 lat. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odczytała sentencję projektu nr IV/44/2024 w sprawie 

zmiany w statutach jednostek pomocniczych Gminy Wojnicz. 

Przystąpiono do głosowania elektronicznego nad przyjęciem uchwały. 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w statutach jednostek pomocniczych Gminy Wojnicz. 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: ł 
Wyniki imienne 
ZA (14) 

Bożena Budyn, Wojciech Derlaga, Joanna Kapusta, Aneta Kawa, Łukasz Kossacki-Lytwyn, Henryk 
Kuboń, Marek Kuboń, Sylwester Latawski, Tadeusz Pawlina, Karol Pitek, Janina Sosin, Jan 
Szczerba, Robert Wróbel, Renata Wycykał 

NIEOBECNI (1) 
Józef Osmęda 



14. Zapytania i interpelacje. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zgłosić interpelację 

na piśmie? 

Nikt z Radnych nie zgłosił interpelacji. 

15. Wolne wnioski. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ - Czy ktoś z Państwa Radnych lub Sołtysów chciałby zabrać 

głos w tym punkcie? 

P. SOŁTYS F. WILK — zaprosił Pana Burmistrza Wojnicza, pracowników Urzędu Miejskiego w 
Wojniczu, Radnych Rady Miejskiej w Wojniczu oraz sołtysów na uroczystość złożenia kwiatów 
pod pomnikiem Pilotów Alianckich w Dębinie Zakrzowskiej, która odbędzie się 5 sierpnia br. 
(poniedziałek) o godzinie 17:00. Zaprosił również na Dożynki Gminne, które odbędą się 

15 sierpnia br. 

P. RADNY J. SZCZERBA — powiedział, że w związku z wypowiedzią P. Burmistrza na ostatniej sesji 
w imieniu własnym i rodziny zaprotestował, wyraził dezaprobatę przeciwko zachowaniu, 
chodziło mu o słowa, które P. Burmistrz po jego wypowiedzi skomentował w następujący sposób 

„Ciekawe, czy Pan będzie taki mądry jak się panu będzie browar palił". Następnie powiedział, 

że to są prywatne rzeczy i jest to niedopuszczalne mieszać prywatne rzeczy i komentować 

na sesji, nie po to rada się zbiera, aby się wtrącać w takie rzeczy. Poprosił Przewodniczącą Rady 

Miejskiej w Wojniczu, aby nie dopuszczała do takich rzeczy i odpowiednio reagowała na takie 

słowa, dla niego zabrzmiało to jako groźba. Zadał pytanie, czy jak by się faktycznie paliło, to, czy 

P. Burmistrz zarządził by aby straż nie przyjechała. Podkreślił, że nie brakuje ludzi 
niezrównoważonych, którzy takie słowa będą brali w ten sposób „a spróbujemy, a przyjadą czy 
nie przyjadą". 

P. BURMISTRZ — odpowiedział, że absolutnie nie miał zamiaru ubliżyć Panu Radnemu ani jego 

rodzinie. To była jedynie odpowiedź na zarzuty, że strażakom się już nie należy, że strażakom już 

kupiliśmy za dużo samochodów strażackich, on tylko powiedział, że co by się stało, gdyby 
faktycznie browar się zapalił, a straż nie miała czym dojechać. Zaznaczył, że jeśli w ten sposób 
Pan Radny rozumie groźbę, to on uważa, że jest to źle zrozumiałe. Nie chce już więcej 

komentować. Podkreślił, że była to tylko odpowiedź na jego zarzuty, dotyczące zakupu sprzętu 

Ochotniczych Straży Pożarnych. 

P. RADNY J. SZCZERBA — podkreślił, że nie powiedział, że się OSP nie należy oraz że dobrze, 
że sesje są nagrywane, ponieważ można wysłuchać jak P. Burmistrz kolejny raz przeinacza 
i kłamie. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — wniosła, aby zakończyć tę polemikę i podkreśliła, 

że mówiła, że nie będzie tolerować takiego zachowania. Odniosła się do wypowiedzi Pana 
Radnego J. Szczerby i powiedziała, że „jest wiecznie niezadowolony od samego początku, 

na każdej sesji oraz komisji cały czas krytykuje". Podkreśliła, że nic jeszcze nie zrobił w swojej 
kadencji, a jedynie wytyka błędy, gdzie powinien je naprawiać, a nie wytykać. Podkreśliła 



również, że teraz Pan Radny J. Szczerba się obraził i wychodzi. Poprosiła, aby wszyscy zaczęli 

pracować i współpracować. Poprosiła go, że jeśli jest coś źle to, aby pomógł rozwiązać problem, 
a nie stwarzać jeszcze większe problemy. Podkreśliła, że przed sesją poprosiła wszystkich, aby 
zaczęli współpracować, bo jeszcze nic nie zrobiliśmy, bo dopiero zaczęliśmy pracę, i że Pan Radny 
J. Szczerba też jeszcze się niczym nie wykazał. Zaznaczyła, że dopiero po pół roku powinniśmy się 

rozliczać z tego, co jest zrobione, a nie teraz. Powinniśmy wszyscy ze sobą współpracować 

zarówno sołtysi, jak również Radni. Podkreśliła, że na ostatnim posiedzeniu komisji krytykował 

Pan Radny J. Szczerba remont rynku, rewitalizację parku. Przypuszcza, że nie tylko jemu coś nie 
pasuje, ponieważ każdy jest człowiekiem i każdy lubi inaczej, ale trzeba dojść do jakiegoś 

konsensusu, a nie jakieś „podśmiechujki". 

P. RADNY J. SZCZERBA — odniósł się do wypowiedzi P. Przewodniczącej i zapytał, czym są 

„podśmiechujki". 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — odpowiedziała, że chodziło jej, że o moment, kiedy był 

poruszany temat rynku, a Pan Radny J. Szczerba był z niego dumny, ale zaraz zaczął się patrzeć 

na innych, a ona widziała to i stwierdziła, że jego zachowanie jest jak małego dziecka. 
Podkreśliła, że powinien się cieszyć z rynku, bo nie byłoby w Wojniczu nic, tylko nieład. 

To zasługa jedynie P. Burmistrza, że jest to zrobione, ale jest jeszcze dużo pracy. Zapytała Pana 
Radnego J. Szczerbę co robiła Rada Zarządu Miasta Wojnicza wraz z nim? 

P. RADNY J. SZCZERBA — odpowiedział, że jeśli zostały zabrane pieniądze to nie robią nic. 

PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ — podkreśliła, że ona ma 6 000,00 zł na rok i z tych funduszy 
musi kosić trawę, opryski, czyszczenie korytek oraz wiele innych. Zapytała co Pan Radny 
J. Szczerba robi ze swoich pieniędzy? Poprosiła, aby zapytał się wszystkich sołtysów, ile mają 

pieniędzy, z racji tego, że ma większą wieś to ma 6 000,00 zł, a inni po 2 000,00 zł lub 3 000,00 zł 

i cały rok funkcjonują i z tego powodu nikt nie toczy wojny o ilość pieniędzy i że wszystko musi 
robić sama lub wynająć firmę jak nie potrafi czegoś zrobić. Podsumowując poprosiła, aby zacząć 

współpracować i wykazać się, jak spotkamy się tu za dwa, trzy miesiące to wskaże nam Pan 
Radny co zostało zrobione, bo dotychczas wykonuje to urząd miejski. 

P. RADNY J. SZCZERBA — powiedział do Pani Przewodniczącej, że powinna być bezstronna. 
Odniósł się do jej słów, że nie wychodził, ponieważ się obraził, ale ma do załatwienia swoje 
sprawy i powiedział, że powinna na to wszystko popatrzeć obiektywnie. Stwierdził również, 

że ma prawo pytać i mówić, czasem w tym wszystkim wytykać błędy, natomiast jego zdaniem 
w tej radzie chodzi tylko o to, aby chwalić. Jak mówi, że nie ma sączków do drzew na rynku 
to uschną i zapytał, czy to jest coś strasznego? Zapytał również, czy jak mówi, że projekt na park 
nie jest zrobiony od 3 lat tylko to jest jego troska o to, aby park był fajnie zrobiony i mógłby tak 
wymieniać. Stwierdził, że Pani Przewodnicząca jest od tego aby prowadzić obrady sesji 
obiektywnie. 

P. RADNY R. WRÓBEL — wyszedł z propozycją, ponieważ temperatura sporu osiągnęła wysokie 
granice i prosił o stonowanie emocji, gdyż odbiór społeczny będzie niewłaściwy. Poprosił również 

o pozostawienie prywatnych emocji oraz wewnętrznego nastawienia, gdyż to miejsce 
i ta instytucja zobowiązuje Radę, do tego, aby zachować powagę. Prosił głównie o to, aby 
wchodząc, na sesję prezentować pewne nastawienie, ponieważ w przeciwnym wypadku 



ta 5-letnia kadencja będzie ciągłym sporem, a nie merytoryczną współpracą, do jakiej rada 
została powołana przez mieszkańców i wyborców. Poprosił również o pozostawienie swoich 
prywatnych dużych emocji oraz aby wszyscy mieli świadomość tego, że mamy miesiąc lipiec 
i przed radą będzie najważniejsze wyzwanie, czyli procedowanie budżetu, więc jeśli budżet 

będzie procedowany w takiej atmosferze to może być trudno osiągnąć porozumienie. 

P. BURMISTRZ — powiedział, że na sesji absolutoryjnej oraz na pierwszej sesji, gdzie było 

zaprzysiężenie prosił o łagodne wytykanie błędów oraz o prośby, gdzie byłoby coś robione źle 

dodał również, że chciałby, aby wszyscy ze sobą współpracowali. Mówił również, jak wyglądają 

remonty starych budynków, jakie niespodzianki nas tam mogą czekać, to nie są błędy w sztuce, 
i to wszystko wychodzi podczas prac. W takich przypadkach my reagujemy na to wszystko, 
i to robimy. W takich przypadkach powinniśmy sobie to mówić spokojnie, a nie na zasadzie 
wytykania błędów. Podkreślił, że za 5 lat ludzie będą ich wszystkich rozliczać z tego, co zostało 

zrobione. Podziękował Pani Przewodniczącej, że zwróciła ona uwagę, ponieważ nie można 

ciągnąć dyskusji prowadzących do niczego. Nie może również jedna osoba zawładnąć całą radą. 

Stwierdził, aby wszyscy się szanowali, ponieważ są wspaniałymi ludźmi wybranymi przez 
mieszkańców, ponieważ to nie uderza tylko w niego, ale we wszystkich. To rada jest organem 
uchwałodawczym, i to oni wskazują mu kierunek działania oraz co powinno zostać zrobione, 
a następnie jest mówione, że jest to zrobione źle i bije to w ich wszystkich. Poprosił 

o zaniechanie tego, ponieważ jest to niepotrzebne. Czasy są bardzo ciężkie, z funduszami 
zewnętrznymi nie będzie teraz tak łatwo jak było w poprzedniej kadencji. Powiedział, że miały 

być pieniądze z Unii Europejskiej z KPO oraz innych źródeł, na razie tego nie ma, nawet 
w urzędach nie są uzupełniane ubytki, ponieważ bardzo dużo wójtów i burmistrzów narzeka, 
że nie mogą związać końca z końcem. Nie pokazuje wszystkich problemów i ma nadzieję, 

że to ostatnia sesja, gdzie się kłócimy oraz gdzie występują wyjścia demonstracyjne. Zaprosił 

wszystkich na Dni Wojnicza. 

P. RADNY Ł. KOSSACKI — LYWYN — w kontekście zaproszeń sołtysa pod Pomnik odniósł się, że jego 
autorem jest Otto Schier z Tarnowa. Warto byłoby go uwzględnić i zaprosić. Uważa również, 

że rolą Rady Miejskiej jest ścisła współpraca z władzą wykonawczą. Nie jest tak, 
że współpracujemy z P. Tadeuszem Bąkiem, tylko z Burmistrzem — i to jest obowiązkiem Rady 
Miejskiej, bo musi ponosić współodpowiedzialność za Gminę. To jest nasze wspólne dobro 
i jesteśmy wszyscy odpowiedzialni. 

P. P. SKRUCH — przyjechał podziękować za głosy mieszkańców podczas wyborów samorządowych, 

dzięki czemu może pełni funkcję radnego Powiatu Tarnowskiego jak debiutant. Poprosił 

o wsparcie i o informację, jakie są potrzeby w zakresie dróg powiatowych, rowów, ale również, 

jakie są bolączki miasta i Gminy. Stwierdził, że jego rolą jest to, aby współpracować z Radą 

Miejską oraz sołtysami. Poinformował, że w ostatnim czasie był nabór dla KGW z powiatu 
tarnowskiego oraz o tym, że będą również środki dla OSP. Podsumowując liczy na dobrą 

współpracę z P. Burmistrzem, P. Wiceburmistrz, wszystkimi Radnymi, tak aby działać dla dobra 
Wojnicza. 

P. RADNY Ł. KOSSACKI — LYWYN — prosił P. P. Skrucha, aby swoimi działaniami pomógł 

w problemie w związanym z dostępem do boiska, które zostało oddane do użytku, ale jest 
obiektem pustym. Można zadzwonić i umówić się, ale dla młodzieży stanowi to problem 



P. BURMISRZ — właścicielem tego boiska jest Starostwo, jest to Orlik, który był budowany 
we współpracy Starostwa, Gminy oraz Ministerstwa. Gmina dołożyła pieniądze do oświetlenia 

i mimo kilku prób po południu jest zamknięty na kłódkę. Praktycznie i do południa szkoła mało 

korzysta. Stwierdził, że pasowałoby go otworzyć. W Wojniczu jest drugi Orlik koło szkoły i tam 
dzieci i młodzież są cały czas. Pani dyrektor szkoły dała tam kartkę, że jak ktoś się chce umówić 

to musi przyjść do sekretariatu, ustalić termin oraz dostać klucze, co jest nieporozumieniem. Nie 
chcemy wchodzić w kłótnie ze starostwem tylko chcemy z nimi współpracować, więc prosimy 
o interwencję. 

P. P. SKRUCH — stwierdził, że pierwszy raz słyszy, że jest tatki problem i że podejmie interwencję 

w tym temacie. 

16. Zamknięcie obrad sesji. 

Wobec wyczerpania porządku obrad PRZEWODNICZĄCA RADY MIEJSKIEJ zamknęła obrady IV 

sesji Rady Miejskiej w Wojniczu IX kadencji. 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Wojniczu 

Przygotowała: Jadwiga Matras 
PRZEWODNICZĄCA 

Ra1y Miejskiej 

Arieta Kawa 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 



INFORMACJA BURMISTRZA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI 

(22 czerwca — 26 lipca 2024 r.) 

Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, chciałem teraz złożyć sprawozdanie 

z mojej działalności oraz działalności urzędu od czasu ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

24 czerwca — odbyła się absolutoryjna sesja Rady Miejskiej w Wojniczu, w trakcie której 
zaprezentowany został raport o stanie gminy. Podjęte zostały również uchwały oceniające moje 

działania, za które otrzymałem votum zaufania. Pozytywnie zostało także ocenione wykonanie 
budżetu w roku 2023 za co otrzymałem absolutorium. Jeszcze raz serdecznie dziękuję. Jest to dla 
mnie ogromna motywacja do dalszej pracy. 

Tego dnia także odebrano nowy obiekt sportowy, który powstał na Milówce. 
W ramach inwestycji powstało boisko wielofunkcyjne wraz z wyposażeniem, odwodnieniem 
i oświetleniem całego terenu. Wybudowany został sprawnościowy plac zabaw dla dzieci oraz 
siłowania plenerowa. Inwestycja zrealizowana została za ponad 1,9 mln zł, z czego blisko 600 
tys. zł stanowi dofinansowanie z Ministerstwa Sportu i Turystyki z programu „Sportowa Polska". 

26 czerwca - odwiedziłem Państwa Teresę i Józefa Niemiec z Biadolin Radłowskich, którzy mogą 

pochwalić się wyjątkowym stażem małżeńskim. Świętowali bowiem 70-tą rocznicę ślubu. Z okazji 
pięknego jubileuszu wspólnie 
z panią Agnieszką Dąbroś — Sekretarz gminy osobiście przekazaliśmy gratulacje, kwiaty i najlepsze 
życzenia. 

26 czerwca — w Urzędzie Miejskim w Wojniczu zostały zawarte dwie umowy na opracowanie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów położonych w obrębie 

geodezyjnym Biadoliny Radłowskie, Dębina Łętowska oraz Olszyny. Łączna wartość obu 
opracowań wynosi ponad 283 tys. zł 

Tego dnia podpisana została również umowa na realizację zadania „Budowa budynku 
garażowego przy budynku OSP w Dębinie Łętowskiej, gm. Wojnicz — etap I". Zadanie będzie 

realizowane za kwotę ponad 200 tys. zł, z czego 48 tys. zł stanowi dofinansowanie pozyskane 
przez Gminę Wojnicz z budżetu województwa małopolskiego. 

2 lipca — w Tarnowie odbyły się obchody Świata Policji na Tarnowskim rynku, w którym 
w uczestniczyła Pani Joanna Zając — Zastępca burmistrza przekazując policjantom nagrodę 

uznaną przez Radę Miejską jak również odbierając podziękowania dla Gminy Wojnicz od 
kierownictwa policji. 

4 lipca - podpisana została umowa z firmą ReDrog na przebudowę 
i modernizację 20 odcinków dróg gminnych. Na realizację tej inwestycji Gmina Wojnicz pozyskała 
z programu Polski Ład środki finansowe w wysokości blisko 3,7 mln zł. Całkowita wartość 
zadania wyniesie 3,9 mln zł. 



5 lipca — uczestniczyłem w zakończeniu trwającej przez dwa tygodnie półkolonii, której 

organizatorem była Szkoła Podstawowa im. Św. Jana Kantego w Wojniczu. Serdecznie gratuluje 
kolejnej znakomicie zrealizowanej i zorganizowanej edycji tego wydarzenia. 

12 lipca — z wizytą w Wojniczu gościła u nas Pani Marszałek Marta Malec-Lech. Była to okazja do 

poważnych rozmów na temat potrzeb naszej gminy. Bardzo dziękuję Pani Marszałek za 
merytoryczne rozmowy na temat rozwoju gminy 
i działań na rzecz jej mieszkańców. 

23 lipca - podpisane zostały umowy na zakup dwóch wozów strażackich. Ciężki pojazd 

ratowniczo-gaśniczy marki MAN z napędem 6x6 trafi do jednostki w OSP Wojnicz, a lekki pojazd 

ratowniczo-gaśniczy marki Mercedes Sprinter 519 CDI — do strażaków z OSP tukanowice. 

Inwestycja pochłonie blisko 2,5 mln zł. Samorząd w dużej mierze pozyskał te środki z programu 

Polski Ład, z którego otrzymał niemal 2 milionów złotych. 

Dziękuję za uwagę. 


